
Parlem amb Inmitec Electricitat SL

Com i quan vau conèixer l'SMO? Quina va ser
la demanda que vau fer? Com valoreu
l’atenció rebuda?

Necessitava cobrir una vacant i vaig contactar
amb la borsa de l’Ajuntament de Sarrià. Des
d'allà, a més de derivar-me candidatures,
també em van passar el contacte de l’SMO.
Des d’aquell dia i fins ara, quan necessitem
personal sempre contactem amb l'SMO. Estem
contents amb l’atenció que hem rebut, sempre
doneu resposta a la nostra demanda.

Com vau conèixer la Nana? 

A través de l’empresa Saltoki, que és proveïdor
nostre. Ens van explicar que estaven portant a
terme una formació professionalitzadora per
capacitar muntadors/es d’instal·lacions
elèctriques i plaques fotovoltaiques i que hi
havia la possibilitat d’agafar alumnat en
pràctiques.

Ens va interessar el que ens explicava, i quan
vaig saber que entre l’alumnat hi havia una
noia, no m’ho vaig pensar. De seguida li vaig dir
que ens interessava molt aquest perfil, ja feia
temps que volíem incorporar dones a
l’empresa però mai havíem tingut l'oportunitat
de conèixer-ne alguna que tingués interès pel
nostre sector.  

En algunes professions encara sorprèn veure-hi dones, però  a poc a poc s'estan trencant aquests
estereotips. La Nana Keita és un clar exemple d'aquesta transformació. Després d’una formació
en instal·lacions elèctriques i tèrmiques en edifici, s’ha incorporat a l’empresa Inmitec, SL on ha
realitzat un període de pràctiques en el marc del curs.
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Quines són les perspectives del vostre sector
en el mercat actual? Com valoreu la formació
que hi ha actualment en el territori en relació
als perfils professionals que requeriu? 

És un sector on sempre hi ha feina i que es va
adaptant a les noves necessitats i  maneres de
fer. És un sector amb futur. Però tenim molts
problemes per trobar gent que estigui
qualificada, ja sigui per falta de relleu
generacional com per manca de gent
interessada en treballar en el sector.

En relació a la formació, crec que hi ha
formació suficient. Sempre n’hi pot haver més,
però  s’estan fent coses per millorar el nivell de
qualificació de les les persones, tant des del
Instituts, els Ajuntament, les entitats o altres
centres de formació.
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Havíeu tingut gent en pràctiques abans? Com
valoreu l’experiència? Ho recomanaríeu a
altres empreses?

És la primera vegada que hem tingut gent en
pràctiques i estem molt contents amb
l’experiència. De fet, vam acollir dos persones i,
un cop finalitzat el període, les hem contractat
totes dues.  

Quan contractes a persones que no coneixes,
et pots trobar que fins que no estan treballant
no veus les seves qualitats o la motivació. En
canvi, a través de les pràctiques, pots detectar
les ganes d’aprendre i el nivell d’implicació des
del primer moment.

Recomanaria a totes les empreses que
participin en la formació i qualificació de les
persones que es volen professionalitzar. 

Què vau valorar de la Nana per decidir
incorporar-la a la vostra plantilla un cop
finalitzada les pràctiques? 

Valorem la seva energia i la seva motivació per
aprendre. Creiem que pot aportar molt a
l’empresa, sobretot per  la realització de
treballs al detall, minuciosos i més fins. 

Parlem amb Nana Keita

Quina era la teva situació laboral quan et vas
adreçar a l’SMO? Quin va ser el motiu? 

Vaig anar a l’SMO per buscar feina. Només em
sortien feines d’hostaleria o neteja i tenia
ganes de fer un canvi, però estava perduda i no
sabia cap a on tirar. Gràcies a l’orientació que
vaig rebre per part de les tècniques que em va
atendre, vaig definir i orientar el meu objectiu
laboral.

A qui recomanaries anar a l'SMO?
 
A tothom, tant a aquelles persones que estan
perdudes com a les que no. Et donen un bon
suport i acompanyament en el procés de
recerca de feina. Ho recomano al 100%.

Creus que la formació professionalitzadora és
una oportunitat per accedir al mercat laboral? 
 
Se’ns dubte. La formació és molt important,
sobretot si no tens experiència en el sector en
què t’agradaria treballar. Formar-te et dóna
l’oportunitat d’aprendre, de conèixer si
realment t’agrada el que faràs i si se’t dóna bé.
A més, les pràctiques t’ofereixen una via
d'accés a les empreses.



 
 

SMO
#èxit

Què et va fer decidir per aquest sector? El
recomanaries a altres noies?

Durant la orientació laboral, treballant l’objectiu
laboral i parlant dels interessos, va sortir la
meva curiositat pel sector de l’electricitat. 
És una professió que conec de prop perquè el
meu tiet era lampista i, sempre que el veia
treballar, em posava al seu costat per veure
com ho feia. I just en aquell moment des de
l’SMO començaven un curs d’iniciació a les
instal·lacions elèctriques i tèrmiques en
edificis en col·laboració amb l’empresa Saltoki
i m ‘hi vaig apuntar. Vaig començar el curs i
cada dia veia que m’agradava més i més i que
se’m donava bé. I fins a dia d’avui, que estic
molt feliç.

M’agradaria fer arribar un missatge a totes les
dones i explicar-los-hi que és un bon sector per
a dedicar-se professionalment. Que potser
t’embrutiràs més que en d’altres, però que no
passa res. Que som capaces de tot i que
podem amb tot el que ens proposem. Que els
canvis comencen per accions i per atrevir-te a
fer coses i a sortir de la zona de confort. I si
volem que la societat sigui millor, i s’adapti als
canvis, nosaltres som les primeres que hem de
creure-ho i fer-ho.  

També m’agradaria que aquest missatge
arribés a totes aquelles persones que tenen un
paper en la formació de la societat, des de les
famílies, escoles, entitats... cal educar en el
canvi. 

Com et sents i com t’has sentit participant en
equips i en un sector tant masculinitzat? 

Al principi em sentia insegura d’estar fent una
feina “d’homes”, que és com encara ho percep
gran part de la societat. Durant la formació era
la única noia i a la feina també.  

M’he sentit una mica sola, m’agradaria que hi
hagués més companyes ja que a l’hora de
compartir coses segur que seria més fàcil. Ara
ja no em sento així, tinc confiança en el que
faig i en el puc arribar a fer. En cap moment
m’han fet sentir malament, ni he sentit rebuig.
Com a molt, sorpresa al principi. 

Creus que les empreses, les persones
treballadores i la societat en general estan
preparades per l’entrada laboral de la figura
femenina en tots els nivells? 

Encara hi ha coses per fer. Per exemple, a
vegades em trobo que depèn on anem no tinc
vestidor per a mi i quan vaig al lavabo em
donen les claus per anar al nét; d’altres, els
mateixos companys em volen sobreprotegir de
fer segons quines feines... però bé, estic
segura que tot això anirà canviant, poc a poc.
Com més siguem, més aviat veurem els
canvis. 

Des de que vas venir a l’SMO fins a dia d’avui,
en què t’ha canviat la vida?
 
Ara no em cal tenir dues feines per poder
mantenir al meu fill i, a més, tinc més temps i
de més qualitat per poder estar amb ell. Tinc
dues formacions professionalitzadores en
electricitat i he guanyat amb seguretat i
confiança en mi mateixa.

Com et veus en uns anys? 
 
Continuant en aquesta empresa, amb
estabilitat laboral i econòmica i arribant a la
categoria d'oficial.


